
Rapport från MD GST till GR6. 

MD GST teamet 
Vi består av Ahle Lind i Norr. Maria Ines Ribeiro de San Juan i Mitt, Lars 

Palo i Väst, Lars Åke ”Lasse” Lidman i Ost och Sten Yngve Södergren i 

Syd. 

Vi har oftast månatliga möten där vi diskuterar de aktiviteter vi får till oss 

och som ska spridas ut till klubbarna. Kommunikation/reklam, ledarskapet 

inom Lions, hållbarhetsfrågor och medlemsutvecklingen är centrala frågor 

som alltid diskuteras. Vi tycker det ska finnas en tanke av att vi hjälps åt 

att sprida det ”goda exempel” som finns samt det ”goda initiativet” som 

leder oss till bra resultat. 

GST teamet följer den nationella verksamhetsplanen. 

Teamet hade det senaste mötet den 22 april via zoom. 

Nedan är de minnesanteckningar som togs på mötet. 

• GST 101 Väst med Lars meddelar att medlemstappet har stagnerat

vilket är positivt och bra. Öppet husaktiviteterna har handlat om bland

annat diabetes, Nepal och sysskolan, Nikki o Frida i Chicago och nu

senast Finska Lions med mycket information om den internationella
delen för Finland. Nya portalen har diskuterats och det finns flera bra

och nya saker att lära sig. Distriktets hemsida gås igenom och här vill

man komplettera och synka hemsidans info med den som finns på

Facebook. Väst efterlyser ett mer färdigt och komplett material

angående de aktiviteter som berör 8 oktober, 14 november samt 5 juni

som klubbarna kan ta direkt utan att lägga ner arbete för att ”förpacka

materialet snyggt” och sprida materialet och informationen. Detta

kommer föras fram av MD GST till GR. Det har även efterfrågats vad

det finns för info och aktiviteter för fler datum till exempel den 1 juni

är det LCIF-dagen.

Vilka planer har vi i distrikten för att uppmärksamma dagen?

Tacksam för uppslag. Vad kan vi skriva på Facebook exempelvis. (finns
det förslag går det bra att maila Lars P så skickar han det vidare till

alla i gruppen)
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• GST 101 Mitt med Maria kunde inte vara med på mötet men lämnar 

nedanstående rapport. 

Jag kommer att vara på resande fot till bussen och då utan möjlighet 

att koppla in mig. Jag läser gärna mötesanteckningar i efterhand. 

101M har under tiden fortsatt arbete med klubbarna som har det tufft 

med fysiska besök av DG och/eller GMT. Besöken har varit väldigt 
uppskattad; Operation Norrsken fortsätter med fokus på att starta en 

ny klubb i Ludvika/Smedjebacken. Materialet ang. Miljödagen är satt 

på distriktets hemsida och tillgänglig för alla. Enligt de rapporterna 

som kom till vår kännedom verkar det som klubbarna har hittat hem 

efter pandemin och går nu i full fart. En liten men dock positivt ökning 

an medlemsantal ger hopp om livet! 

 

 

• GST 101 Ost med Lars-Åke meddelar att de nu ligger minus 2 

medlemmar netto i distriktet och att det är historiskt att de inte tappar 

fler medlemmar just nu. I övrigt är det normal aktivitet nu i klubbarna. 

 

• GST 101 Norr med Ahle arbetar för att medlemmarna ska få utbildning 

för att säkra upp att det finns en kompetens för de som i framtiden ska 

ta leda klubbar och zoner, Ahle vill att hela Lions ska fokusera mer på 

att denna kompetens är avgörande för Lions överlevnad i Sverige. De 

har genomfört ett zonmöte för detta och 30 Lions var med. Ahle tror 

att flera mindre klubbar tyvärr kommer försvinna då de inte klarar att 

generationsväxla och inte heller bemanna upp de ledarposter som är 

nödvändiga för styrelsen. Idag har norr 4 zoner och avstånden ställer 

till det för att ha gemensamma möten. Ett försök att genomföra en 

utbildning ang. ledarskapet resulterade i 3 anmälningar och de var 

tvungna att ställa in. Nu ska de snart bjuda in till utbildning av 

presidierna för kommande fiskalsår. 

 

• GST 101 syd med Sten Yngve kunde tyvärr inte medverka på mötet. 

Ingen rapport är lämnad. 

 

• MD GST Patrik meddelade att vi nu fått enkäten av Leif Gustavsson i 

Väst men att vi saknade ”följebrevet” som skickades med enkäten. Vi 

kommer sprida enkäten till DG som sedan får besluta hur den ska 

hanteras ut till klubbarna.  

 

Vidare diskuterade vi den kommande workshopen om Mission 1,5 i 

Göteborg som Patrik kommer vara med på där vi har tre frågor att 

besvara: (svaren nedan är i urval av det vi diskuterade) 

 

1: Vilket är ditt drömprojekt i din lokala omvärld? Här vill vi se att 

Lions står för större konserter eller TV galor mm. Att lokala handlare 



skänker varor och eller tjänster som vi sedan kan sälja eller lotta ut, 

att hela samhället engagerar sig i Lions lokala verksamhet. 

2: Vilka utmaningar ser du för medlemsrekrytering där du är? Att nya 

medlemma går med i Lions för att de vill arbeta inom en specifik 

kommitté och där inte lär sig om vad Lions står för nationellt eller får 

kunskap om den internationella delen av hjälpverksamheten. Ett 

förslag är att nya medlemmar får gå en ”trappa” där de först har en 

mer volontär del samt ska gå på utbildningar om Lions och sedan får 

komma in i en kommitté för att efter 1 år bli fullvärdig medlem. 

3: Vilka styrkor ser du att det finns inom din Lionsklubb? Vi har aldrig 

varit så få som samlat in så mycket pengar som nu. Ur ett 

internationellt perspektiv arbetar vi inom Lions i samhället med våra 

aktiviteter och internationellt är det mycket stora gåvor som gör att de 

samlar in pengar.  

 

Barndiabetesfonden fyller 35 år i år och de har en överenskommelse 

om att de ska kampanja på 36 ICA MAXI butiker i Stockholmsområdet, 

vi inom Lions ska få deras körschema så våra klubbar i närheten kan 

samköra med vår Lionsreklam mm. 

 

Synliggöra Lions på klubbnivå 

Ahle i Norr har tidigare skickat ut filmer som jag även bifogar i detta 

protokoll.  LC Brunflo har gjort dem som gör reklam för Lions hjälparbete. 

Filmerna rullar nu på fem platser och ger Lions bra reklam, dock kan 101n 

inte se att de ger fler medlemmar ännu. 

 https://youtu.be/cxzAEmpVTks 

https://youtu.be/2-YZefRVdSU 

https://youtu.be/Bed2sACSM_Q 

https://youtu.be/SDE2QbNJJPk 
Julfilm: https://youtu.be/S_Ihv_PkW0o 

 

Många klubbar fortsätter lägga ut sina aktiviteter på sociala medier och 

det verkar som vi är duktiga på att dela med oss. 

Lars Åke i Ost ser att större aktiviteter som kamintillverkning och 

matpaket samt exempelvis ”Oxelö marknad” som nu funnits i 40 år får 

mediegenomslag. Lars i Väst rekommenderar att samtliga klubbar har 

”synliggöra klubben” som en programpunkt på dagordningen. 

 

Medlemsutveckling-ny och gamla medlemmar 

Lars P i väst har läst i en forskningsrapport att dagens 70 åringar är som 

gårdagens 50 åringar i hälsa och klarhet och med detta så kan vi utan 

några hinder även söka nya medlemma i detta åldersspann 😊 

Ahle i norr berättar att de söker nya medlemmar i de som är på g att gå i 

pension. Ett bra tipps till andra att ta efter. 

 

Aktiviteter och evenemang/engagemang 

https://youtu.be/cxzAEmpVTks
https://youtu.be/2-YZefRVdSU
https://youtu.be/Bed2sACSM_Q
https://youtu.be/SDE2QbNJJPk
https://youtu.be/S_Ihv_PkW0o


Vi upplever att aktiviteterna i klubbarna rullar på så att säga. Vi tog upp 

samma fråga som vi tidigare har diskuterat ”Har man en aktivitet som 

varit med många år så rekommenderas man att försöka förnya konceptet 

för att hänga med i utvecklingen, kanske kan man få nya medlemmar om 

man tänker på det viset”. 

 

Kommunikation/ reklam 

Skriv insändare till lokal media mm om vad vi gör i Lions, då har vi en 

större chans att få det publicerat. Se även Ahles filmer. Skulle vi kunna 

teckna ett centralt avtal med någon eller ett par av de stora 

hotellkedjorna om att få en reklamjingel via deras tv så vore det en stor 

grej för oss. 

Miljö/ hållbarhet 

Gruppen efterfrågar material inför världsmiljödagen den 5 juni och vi har 

frågat miljökoordinator Mursal Isa om detta och de har inte tagit fram 

något nytt material ännu men frågan ska diskuteras i GR6. Det finns en 

hel del material på hemsidan. Lions Rent Vatten / Lions Pure Water - 

Lions e-District Houses 

 

Nästa möte 

Söndagen den 2 Juni kl. 19-20. 

 

Centralt planerade aktivitet för juni 2024.  
En landsomspännande aktivitet är inplanerade hittills inför 

världsmiljödagen den 5 juni 2024. Rent Vatten! 

Världsmiljödagen (World Environment Day) är en temadag som firas 

årligen över hela världen den 5 juni sedan den instiftades efter FN:s 

miljövårdskonferens i Stockholm 1972. Världsmiljödagen är en 

av FN:s temadagar. Förenta nationernas miljöarbete och därför 
organiserar också de Världsmiljödagen. För år 2023 var temat - Solutions 

to plastic pollution. 

Syftet med Världsmiljödagen är att öka kunskapen om och 

mobilisera handlingskraft kring aktuella miljöfrågor.  

 

Världsmiljödagen 5 juni - Svenska FN-förbundet 

Världsmiljödagen – Wikipedia 

  

Ronneby, 2024-04-23  

Patrik Eriksson, GST MD 101  

https://e-district.org/sites/rentvatten/index.php
https://e-district.org/sites/rentvatten/index.php
https://sv.wikipedia.org/wiki/5_juni
https://sv.wikipedia.org/wiki/FN:s_milj%C3%B6v%C3%A5rdskonferens_i_Stockholm_1972
https://sv.wikipedia.org/wiki/FN:s_milj%C3%B6v%C3%A5rdskonferens_i_Stockholm_1972
https://sv.wikipedia.org/wiki/FN
https://sv.wikipedia.org/wiki/Temadag
https://fn.se/aktuellt/ovriga-nyheter/varldsmiljodagen-5-juni/
https://sv.wikipedia.org/wiki/V%C3%A4rldsmilj%C3%B6dagen

